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مدت زمانی است که بســیاری از بازیگران عرصه 
تئاتر با بی تجربگی و تنها به واســطه اســم و رسمی 
که دارند این تجربه را به کام خود شــیرین می کنند. 
درواقع برخی از سلبریتی های سینما و هنرپیشه های 
سینما تلاش می کنند با ورود به تئاتر از یک سو برای 
خود اعتباری هنری به دست بیاورند و از دیگرسو مدت 
بیکاری خود را اینچنین بگذارنند. طبیعی است که 
در این شرایط کار برای نیروها و بازیگران اصلی تئاتر 
کم می شــود و آنها در تنگنا قــرار می گیرند. موضع 
آنچنان جدی شده که حتی برخی از ورزشکاران نیز 
پا به دنیای تئاتر می گذارند تا از این رهگذر برای خود 

اعتباری به دست آوردند.
  لیندا کیانی از معدود کسانی است که ابتدا پا به 
عرصه بازیگری گذاشت و سپس صحنه تئاتر را تجربه 
کرد. او با ســریال هایی چون گارد ســاحلی، ساعت 
شنی، روز حسرت، رســتگاران، وضع سفید، تا ثریا و 
ماتادور شناخته شد. کیانی  را می توان به عنوان یکی 
از سلبریتی هایی دانست که پس از به شهرت رسیدن 
وارد عرصه تئاتر شــد و در دو تئاتر گســتره سکوت 

یافت آباد ایفای نقش کرده است. 
  پانته آ پناهی ها از بازیگران شناخته شده عرصه 
سینما و تلویزیون مدتی است که به تئاتر روی آورده 
اســت. او که در یک ســال در چهار فیلم سینمایی 
نقش آفرینی کرده اکنون می گوید هیچ گاه به سینما 
علاقه ای نداشته است، اما تئاتر حس وحال عجیبی 

دارد.
  صابر ابر از دیگر کســانی است که ابتدا به واسطه 
سینما و تلویزیون به واسطه دایره زنگی و درباره الی 
شناخته شد و سپس قدم در عرصه تئاتر گذاشت. او 
نخستین تجربه خود را با تئاتر کرگدن به کارگردانی 
فرهاد آییش تجربه کرد و تاکنون به ادامه فعالیت در 

عرصه تئاتر می پردازد. 
  رز رضوی از دیگر کسانی است که ابتدا در عرصه 
سینما و تلویزیون هنرنمایی کرده و سپس پا به عرصه 
تئاتر گذاشته. او با سینمایی هایی چون دعوت و ملودی 
در ســینمای ایران شناخته شــد و اکنون درعرصه 
تئاتر با اجرا در نمایشــی چون »بن بست« خود را به 

مخاطبان تئاتر معرفی کرده است. 
  ســیاوش خیرابی بازیگر شناخته شده سینما و 
تلویزیون از دیگر کسانی است که بدون هیچ سابقه ای 
در عرصه تئاتر اکنون  در نمایش بن بست نقش آفرینی 

می کند.
  پژمان جمشــیدی،  بازیکن سابق فوتبال است 
و در باشگاه های مطرح ســایپا، پرسپولیس و پاس 
تهران سابقه بازی دارد. او در  سال۱۳۹۲ در مجموعه 
تلویزیونی پژمان به عنــوان بازیگر نقش آفرینی کرد. 
پس از آن در تئاتر و ســریال کارهای مختلفی ارایه 
کرده اســت. او در بیش از ۱5تئاتر بــه ایفای نقش 
پرداخته و پربیننده ترین کار او پپرونی برای دیکتاتور 

است.

پیشینه

تجربه معکوس
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قطب الدین صادقی | چندسالی می شود که 
بازیگران سینما و تلویزیون به حوزه تئاتر ورود پیدا 
کرده اند و مورد اســتقبال بسیاری از کارگردانان 
قرار گرفته انــد. کارگردانانی که برای پرشــدن 
صندلی های سینما دســت به این کار می زنند 
تا افرادبه واســطه دیدن بازیگر محبوب شان به 
تماشــای تئاتر بروند و این موضــوع مخالفان و 
موافقان بسیاری را می طلبد. قطب الدین صادقی نویسنده، فیلمنامه نویس، 
مترجم و کارگردان تئاتر در این زمینه نظری متفاوت دارد و معتقد اســت: 
»حضور هنرمندان در تئاتر ها پس از تجاری شدن آن به وجود آمد، به عبارتی 
از زمانی که دولت حمایت خود را از این عرصه برداشــت، ما شــاهد حضور 

سلبریتی ها در تئاتر ها و نمایش ها هستیم.«
این کارگردان تئاتر با اشــاره به این که در کشور های مختلف هزینه های 
بسیاری  برای هنر در نظر گرفته می شود که همین امر موجب اقتدار و حفظ 
آن می شــود، در این خصوص ادامه داد: »بخش عظیمــی از وظیفه دولت 
به منظور نگه داشــتن حد زیباشناســی و تفکر در عالم هنر است، به همین 
جهت هنر نباید به پدیده ای تجاری تبدیل شود، بنابراین دولت ها برای هنر، 

پول خرج می کنند.« این نوسینده با اشــاره به افزایش روزبه روز سلبریتی ها 
در نمایش های مختلف بیان کرد: »همچنین در مورد حضور سلبریتی ها باید 
گفت این امر موجب می شــود کم کم تئاتر به معنای واقعی مفهوم خود را از 
دست بدهد و تنها برای درآمدزایی به کار رود. به عنوان مثال چندی پیش در 
تئاتری شرکت کردم که  فاقد معنا و محتوا بود، حتی از کسانی که در اطرافم 
بودند در مورد تئاتر پرسش هایی کردم، آنها هم متوجه موضوع نمایش نشده 
بودند و تنها برای تماشای سلبریتی های خود برای دیدن نمایش آمده بودند. 

این اتفاق در صورتی افتاد که سالن حتی یک صندلی خالی هم نداشت.«
این کارگردان تئاتر با ابراز تاسف در زمینه راه یافتن هر کارگردان و بازیگری 
به عرصه تئاتر افزود: »زمانــی که به فرهنگ و هنر به عنوان منبع درآمد نگاه 
می شود، این اتفاق دور از ذهن نیســت، چراکه تالار ها به کسانی اجاره داده 
می شود که مبلغ بیشــتری پرداخت می کنند. به عبارت دیگر ملاک بر پایه 
درآمدزایی قرار می گیرد. زمانی که پول جایگزین منطق می شود، کارگردانان 
تئاتر از هنرپیشه های چهره اســتقبال می کنند. هنرپیشه های چهره با هر 
نمایشی فارغ از کیفیت و محتوا و حتی  بدون درنظر گرفتن زیباشناسی به 
تئاتر ورود پیدا می کنند و به عنوان عملی تجاری شناخته می شود که مهمترین 
دلیل آن فقدان حمایت دولت از هنر است. به همین جهت چهره های سلبریتی 

برای فروش بیشتر در نمایش ها حضور پیدا می کنند و کارگردانان نیز از آن 
استقبال می کنند، زیرا تنها به فکر درآمدزایی هستند و جای واقعی آثار هنری 

و هنرمندان واقعی تئاتر گرفته شده است.«
صادقی در خاتمه با اشاره به مشــکلات فراوان اقتصادی و درنظر نگرفتن 
ســهمیه هنری برای فعالیت های فرهنگی توضیح داد: »دولت نیز به دلیل 
مشکلات اقتصادی نتواست هنر را تحت پوشش خود درآورد و به اجبار هنر 
را به بازار سپرد. برای اجرای هر تئاتر دولت نه تنها قرارداد نمی بندد، بلکه پس 
از اجرا ۳0 درصد از فروش به دولت اختصاص می یابد، به این وســیله دولت با 
امکاناتی که در اختیار دارد، درآمدزایی می کند و دیگر به فکر پروبال دادن به 
هنر نیست. بنابراین می توان نتیجه گرفت که تئاتر به عنوان مقوله ای تجاری 
درنظر گرفته شده است.  هنر تئاتر در جهت بازکردن فضا، بحران های اجتماعی 
و پرسش های فلسفی دیگر جایگاهی  ندارد و به تفنن مبدل شده که این تفنن 
به وسیله دیدن چهره های شناس و معروف سینما و تلویزیون میسر شده است. 
برای حل این معضلات دولت ابتدا باید گامی در این راستا بردارد و سپس به 
مهندسی هنر بپردازد. مدیریت هنر لازم است و نباید به هر کارگردانی برای 
مثال به فردی که یک بار دستیار دوم بودن را در سابقه کاری خود دارد، اجازه 

اجرای نمایش دهند.«

کارشناس بی طرف

هنری به رنگ تجارت 
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بهزاد فراهانی|  حضور بازیگران ســینما و 
تلویزیون در عرصه تئاتر مخالفان بســیاری را 
می طلبد، چراکه فعالان  این عرصه معتقدند از 
امنیت شغلی برخوردار نیستند. بهزاد فراهانی، 
بازیگر تئاتر و سینما در این زمینه معتقد است: 
»بیش از چهار سال اســت که انجمن بازیگران 
و خانه تئاتر بیانیــه ای را در این زمینه مطرح 
کردند. بنابر این بیانیه هرکسی عزم ورود به جامعه تئاتر را داشت، ابتدا باید 
گذرگاه هایی را طی می کرد و سپس وارد این عرصه می شد. برای مثال باید 
از فرد موردنظر دعوت کرد  تا به نهاد صنفی خود مراجعه کند،  ســپس ما 
از سابقه این افراد در سایر عرصه ها اطلاعاتی را کسب می کردیم تا بتوانیم 
درمورد این مهم تصمیم نهایی خود را بگیریم، چراکه سابقه فعالیت افرادی 
که به تئاتر ورود پیدا می کنند از اهمیت بسزایی برخوردار است. همچنین 
باید دانست افرادی که به این عرصه ورود پیدا می کنند به چه قصد وارد تئاتر 
می شوند، از کجا آمده اند و آیا سواد فعالیت در تئاتر را دارند یا خیر؟ بنابراین 
موارد مذکور مهم است، زیرا در تئاتر به سواد کلام نیاز است. اگرچه این بیانیه 

با وجود مخالفت ها هنوز که هنوز است معلق مانده است. 
تئاتر پدیده ای تجاری؟!

این بازیگر سینما و تلویزیون با اشــاره به این که  تئاتر بیانگر هویت یک 
ملت و از تاثیرگذاری فراوانی برخوردار است، در این زمینه ادامه داد: »تئاتر 
یک هنر ماندگار ناقد اجتماعی اســت، هنری که آموزش فرهنگ ملی را 
برعهده دارد، آموزش جنگ، بی عدالتی و تحلیل روانشناسی اجتماعی را بر 
دوش می کشد. باید دریابیم که تئاتر یک پدیده صنعتی و تجاری نیست 
و پدیده ای کاملا فرهنگی و اجتماعی اســت، به همین جهت نباید با دید 

کاسب کارانه ای که در دولت جدید در این عرصه وجود دارد، به این موضوع 
نگاه کنیم و متاســفانه مدت زمانی است شاهد آن هستیم. فراهانی با ابراز 
تاســف در این زمینه ادامه داد: تا زمانی که به تئاتر با این چشم نگاه شود، 
تئاتر به دکان کاسبی عده ای تبدیل می شود، فکرکردن به منافع اقتصادی 
و تجاری  در این مرحله   امری دور از ذهن نیســت، زیرا زمانی که با نگاهی 
مادی گرایانه به تئاتر نگاه کنیم، طبیعی است تمام فکر و ذهن مان به درآمد 
حاصل از تئاتر و چشم مان هم به گیشه های بلیت فروشی که درحال انجام 
دادوستد اقتصادی است، باشــد. در این صورت به محتوای مقدس و عالی 
تئاتر توهین می شود و این اتفاق ناخوشایند تئاتر ما را به اتفاقی که در لاله زار 
پس از ۲8مرداد افتاد، مواجه می کند. به عبارت دیگر؛ آتراکسیون، ژانگولر، 
استریپتیز و دیگر مسائلی چون شعبده بازی های خاص به وجود آمد که تئاتر 
را از محتوای شریف خود خارج می کند، بنابراین این موضوع را نباید از ذهن 

دور پنداشت.
تئاتر هویت ملت است، غربی نشود

فراهانی با اشــاره به این که نباید اجازه داد که تئاتر از ســایر کشور ها در 
فرهنگ ما رخنه کند، ادامه داد: »مقصر اصلی در این زمینه مدیران هنری 
این مملکت هستند، چراکه عوامل هنری بیش از هر کس دیگر در تئاتر ما 
نقش داشته اند و آنان هستند که نباید اجازه دهند تئاتر در کشور ما این گونه 
ملتهب شود، چراکه با نگاهی به قیمت اجاره ای تالار بیشتر شبیه به بنگاه 
بازرگانی اســت تا مکانی فرهنگی و معمولا در این تئاتر های گرانقیمت از 
وسایلی چون ماشین های برقی نیز استفاده می کنند. این شکل نگاه  اصلا 
درست نیست، به عبارت دیگر نگاهی غربی گرایانه درحال رخنه کردن در 
تئاتر ما است که  نگاهی مناسب نیســت و تئاتر را به محل کسب تبدیل 

می کند. 

عروسک های سینمایی، بی سوادان تئاتری 
فراهانی در پاسخ به این که آیا استفاده از شهرت بازیگران در تئاتر ها امری 
پسندیده است یا خیر؟ بیان کرد: شخصیت های فوق العاده سینمایی این 
مملکت از تئاتر به سینما ورود پیدا کرده اند. تئاتری های باسواد و خردمندی 
هستند که از تئاتر به سینما ورود و معمولا سمت تئاتر سوق پیدا کرده اند. اما 
اگر کسی بخواهد از سینما به تئاتر ورود پیدا کند که در گذشته فعالیتی در 
عرصه تئاتر نداشته  و مدارج و آیین تئاتر را نشناسد، ابتدا باید به صنف های 
خود مراجعه کند و مورد گزینش قرار گیرد که اصلا شایستگی پیوستن به 
جامعه تئاتر را دارد یا خیر؟ اگر ما اجازه ورود برخی از عروسک های سینما را 
در تئاتر دهیم و تماشاگر صرفا به خاطر آن عروسک یا به قولی سلبریتی خود 
ترغیب به تماشای تئاتر شود، امری خوشایند نیست، زیرا چنین عملکردی  
مشابه آن است که ورودشان در عرصه تئاتر وسیله ای برای پولدارشدن است. 
اما کسانی که سابقه فعالیت در تئاتر را ندارند، ولی  شهرت سینمایی دارند 
و باید گفت کســانی که تئاتر را به صورت جدی نگاه می کنند و در گذشته 
فعالیت داشــته اند را مورد ســتایش قرار می دهم، برای مثال اگر کسانی 
چون خانم معتمد آریا بخواهند دوبــاره در این عرصه حضور پیدا کنند به 
احترام ایشان از جابلند می شوم و به این بازیگر توانمند تعظیم می کنم. اما 
سایر بازیگران یا افرادی که می خواهند در این عرصه حضور پیدا کنند، باید 
ابتدا گزینش شــوند و همان طور که قبلا نیز بیان کردم باید دانست که آیا 
سواد و اندیشه های تئاتر را آموخته اند یا نه، آیا دوره های آکادمیک تئاتر را 
آموخته اند؟ اگر به غیر از این موضوع باشد، چنین افرادی شخصیت هایی 
هستند که حضورشان برای پرشدن گیشه های تئاتر و جیب های کارگردان 
اســت. در این صورت آن کارگردان هم دیگر کار فرهنگی انجام نمی دهد و 

کارگردان به کاسب کاری و انجام فعالیت های اقتصادی روی آورده است. 

نگاه مخالف

گزینش برای ورود به تئاتر لازمه بقاست
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ماجرا 
چیست؟

آل پاچینو در دهه  70 میــلادی ، پاچینو هم  میان  
منتقدان  و هم  طرفــداران  عادی  ســینما یک  چهره  
پرطرفدار و محبوب  بود و بازی  در شــماری  فیلم  عالی  
چون  »سرپیکو« در نقش  یک  پلیس  واقعی  که  نامزدی  
اسکار برایش رقم خورد و در چند فیلم دیگر از جمله؛ 
پدرخوانده  ۲ )نامزدی  اسکار(، بعدازظهر سگی  )نامزدی  
اسکار( و عدالت  برای  همه  )نامزدی  اسکار( موجب شد 
بر شهرتش افزوده شــود. این  بازیگر بزرگ  دهه 80 در 
تعداد کمی از آثار شرکت کرد، اما دهه۹0 رویه متفاوتی 
داشت؛ باز هم  حضور پرشمار در فیلم های  موفقی  چون  
بوی  خوش  زن  )برنده  اســکار(، گلــن  گری  گلن  راس  

)نامزدی  اسکار(، التهاب  )دنیرو هم  در این  فیلم  بود( و 
نفوذی  )با بازی  راسل  کرو( داشت . پاچینو، به عنوان یکی  
از قدرتمندترین  بازیگران  تاریخ  سینما که  روزبه  روز بر 
قدرتش  افزوده  می شود، از  ســال ۲000 به  بعد هم  در 
شماری  فیلم  خوب  چون  »بی خوابی «، »یارگیری « و 
»دو نفر برای  پول « بازی  کرده  است . جالب است بدانیم 
این بازیگر بزرگ در دوران جوانی و نوجوانی خود، پس 
از اخراج از مدرسه در تئاتر های نه چندان مهم ظاهر شد، 
اما چندی پس از به شهرت رسیدن به صورت حرفه ای 
در تئاتر حضور پیدا کرد و ایفای نقش کرد تا به واسطه 

تئاتر کسب اعتبار بیشتری به خود اختصاص دهد. 

تجربه دیگران

حضور در تئاتر برای کسب اعتبار
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بیشتر بدانیم
روزنامه »شهروند« برای دستیابی راحت تر و سریع تر مخاطبان و علاقه مندان به مطالعه در رابطه با اگر 
محسن  هاشمی به عنوان شهردار انتخاب شود چه تاثیراتی را در پی خواهد داشت، اقدام به تهیه منابع دیگر در 
رابطه با این موضوع کرده است. به همین جهت اگر به این موضوع علاقه مند و مایل هستید مطالب بیشتری 

در این زمینه بخوانید، می توانید به آدرس هایی که در زیر آمده است، مراجعه کنید.
  روزنامه هنرمند

http: //honarmandonline.ir/%D8%A7%D8%B9%D8%AA%D9%82
%D8%A7%D8%AF%DB%8C-%D8%A8%D9%87-

   سینما خبر
http: //www.cinemakhabar.ir/NewsDetails.aspx?ID=48755

   روزنامه دنیای اقتصاد
http: //donya-e-eqtesad.com/news/983680

   روزنامه دنیای اقتصاد
http: //donya-e-eqtesad.com/news/1102501
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فاطمه صفری| هر فصلــی، فصل تئاتر 
است، اما با آمدن تابستان و کشدارشدن 
شب ها اســتقبال بیشــتری از تئاتر ها 
می شــود، تئاتر هایی که بازیگران سینما 
هم در آن ایفای نقش می کنند و به عنوان 
سلبریتی شناخته می شــوند و مردم به 
شوق دیدارشان به تماشاخانه ها می روند تا 
بازیگر محبوب شان را از نزدیک ببینند. اما 
این موضوع تازه قسمت نخست ماجراست؛ 
ماجرایی که این روزها بیش از پیش افزایش 
پیدا کرده، چراکه بســیاری از کارگردانان 
به امید شلوغ شدن گیشه ها به استفاده از 
سلبریتی ها دســت می زنند. در این میان 
سوالی که وجود دارد این است که آیا حضور 
سلبریتی های تلویزیون و سینما در تئاتر 
موثر و مفید اســت یا آن که خدشه های 
جبران ناپذیری به عرصــه مهم تئاتر وارد 
می کند؟ شــاید برای همین بود که چند 

 سال پیش بهزاد فراهانی با حضور در برنامه 
هفت از نگرانی خود دربــاره عدم وجود 
امنیت برای بازیگران تئاتر سخن به میان 
آورد و با حجم عظیم منتقدان روبه رو شد. 
منتقدانی که تنها به فکر هنر نبودند و عزم 
پر کردن جیب های شان را داشتند، اکنون 
با گذشت زمان متوجه حضور بیش از بیش  
سلبریتی ها در تئاتر ها و استقبال مردم از 

آنها می شویم.
اگرچــه در ســایر کشــور ها حضور 
ســلبریتی ها در عرصه تئاتر برای کسب 
اعتبار بیشتر اســت، اما به نظر می رسد با 
وضع کنونی، گیشــه های تئاتر در کشور 
ما کمی متفاوت باشد، متفاوت از آنچه ما 
فکرش را کنیم. انگار که افراد بیشتر به فکر 
جیب های شان هســتند تا کسب اعتبار، 
اعتباری که به واســطه حضور در سینما و 
تلویزیون کسب کرده اند، اما اکنون راهی 

برای پرشــدن جیب کارگردانان در پیش 
گرفته اند. 

در این روزها تئاتر فرصتی شــده برای 
کسانی که در شب های سرد زمستان رغبتی 
پیدا می کنند تا راهی ایرانشهر یا تئاترشهر 
شوند. جوانانی که برای ساعاتی هم که شده 
دست دردست و قدم به قدم طی می کنند تا 
لحظاتی را در کنار هم بگذرانند. اما معمولا 
با رسیدن به تماشاخانه ها دل دل می کنند 
که کدام تئاتر را تماشا کنند. قدمت بازیگر را 
انتخاب کنند یا شهرت سینمایی، سلبریتی 
محبوب شــان را از نزدیک ببینند یا تئاتر 
قوی تری را انتخاب کنند. دست آخر به این 
نتیجه می رسند که این بار به تماشای تئاتر 
بازیگر محبوب شان بروند و یک بار دیگر 
برای تئاتر بعدی بیاینــد. همین موضوع 
باعث پرشدن گیشــه های بلیت فروشی 
شده، گیشه هایی که بلیت خود را به واسطه 

نام و رســم بازیگران محبوب تماشاچیان 
می فروشــند. حال ممکن است این سوال 
برای هرکســی پیش  آید کــه آیا حضور 
سلبریتی های سینما در تئاتر ها ممکن است 

در عرصه تئاتر خدشه ای وارد کند یا خیر؟
اما باید دانست این موضوع مخالفانی را نیز 
می طلبد که می گویند حضور سلبریتی ها در 
جذب مخاطب تاثیری ندارد و تماشاگران 
برای دیدن  فرد محبــوب خود آن هم در 
تئاتر اقدامی نمی کنند، چراکه اجرا برای 
تماشاچیان در اولویت قرار دارد، به گونه ای 
که حتی یک ســلبریتی هم می تواند در 
تئاتر ایفای نقش کند، چه اشکالی در این 
کار وجود دارد؟ تماشاگران برای تماشای 
هنر بازیگران به تئاتــر می روند، نه برای 
ملموس ترشدن  برای  محبوبیت شــان. 
این موضوع با برخی از فعالان عرصه هنر 

گفت و گو کرده ایم. 

آیا حضور سلبریتی ها در تئاتر، مخدوش کننده است؟

حاشیه های ناامن تئاتر
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آقاخانی،  ایــوب 
اگر  تئاتر|  کارگردان 
سلبریتي ها  حضور  چه 
موافقــان و مخالفــان 
بســیاري را مي طلبد اما 
ایوب آقاخانی، کارگردان 
تئاتر در این زمینه نظری 
متفاوت دارد و معتقد است: »چرا باید با حضور افراد 
شناخته شده و به عبارتی ســلبریتی مخالفت کرد، 
چرا که دلیلی برای مخالفت وجود ندارد و تنها چیزی 
که می تواند این موضوع را معیوب به نظر رساند وجه 
اشتهار آن است؛ چرا که ممکن است در برخی از مواقع 
تنها این موضوع ملاک و معیار انتخاب چهره ها قرار 
بگیرد، فارغ از توانایی ولی ملاک سلبریتی که توانایی 
دارد و در عرصه تئاتر کیفیت اســتاندارد را می تواند 

تأمین کند، چرا از چنین افرادی استفاده نشود؟«
این کارگردان تئاتر با اشاره به اینکه سلبریتی های 
می توانند تلفیق توانمندی و حرفه بپردازند که در این 
صورت می توان شاهد تئاترهاي موفقی باشیم در این 
زمینه ادامه داد: »اما کسی به عنوان چهره شناخته شده 
و توانایی ندارد در اینجاست که نباید از چنین افرادی 
در عرصه تئاتر استفاده کرد و تا جایی که در کارنامه 
کاری ام دیده می شود چنین افرادی حضور ندارند و 

تمامی چهره ها بازی مورد قبولی را ارایه می دهند. چرا 
که تنها ترکیب شهرت و کیفتی خوب و مفید است که 
باعث جذب مخاطب و چرخش گیشه نیز می شود که 

ممانعتی برای حضور افراد سلبریتی نیست.«
آقاخانی با اشاره به اینکه تنها استفاده از شهرت افراد 
امري غیر حرفه اي به نظر مي رسد، در این زمینه ادامه 
داد: »محل ورود آسیب صرفا استفاده از شهرت افراد 
است و ترکیب شهرت و توانمندی نیز موجب پیشرفت 
این عرصه خواهد شد. بنابراین در این زمینه می توان 
گفت آنچه موجب رنج بیشــتری می شــود حضور 
سلبریتی ها نیست بلکه عدم درک اندک مخاطبان 
تئاتر است که گاهی در نمایش حضور پیدا کرده اند و 
کیفیت معقول را تأمین کرده اند اما متاسفانه مخاطب 
هیچ درکی از تئاتر نداشــته و برای تماشای بازیگر 
یا همان سلبریتی خود در سالن نمایش حضور پیدا 
می کند که در این زمینه جای تأسف وجود دارد چرا 
که کیفیت مد نظر بسیاری از مخاطبان نیست. درحال 
حاضر ناآگاهی مخاطبان موضوعی است که نباید آن 
را نادیده انگاشت زیرا ما باید مخاطبان ثابتی را داشته 
باشیم که متأسفانه این گونه نیست و با دیدن یک تئاتر 
خاص برای همیشه صحنه نمایش را ترک می کند ما 
نیازمند آن هستیم تا با برنامه ریزی صحیح مخاطبان 

ثابتی را به عرصه تئاتر جذب کنیم.«

نگاه موافق

حضور موجه سلبریتی ها لازمه تئاتر
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